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REFERAT 
fra Studentrådet HFs møte  
Tirsdag 02.05.23 kl. 17.15 på Kalvskinnet, rom U201 
 
Møteleder:  Synne Svarstad Hanslien 
Referent:  Maiken Kildal Berntsen 
 
 
Studentrådet HFs medlemmer: 
FTV Internt ansvarlig Peder Bergset Botten 
FTV Fakultetsansvarlig Synne Svarstad Hanslien 
FTV Læringsmiljøansvarlig Håkon Gravem Isaksen  
FTV Kommunikasjonsansvarlig Matilde Brox Bordal 
IFR Tobias Brox Bordal 
IHK DRV Hilde Myrvold  
ISL Even Samir Kaushik 
IMS  Magnus Grüssinger Lund 
EURO  Ole Marcelius Sivertsen 
IFR Maren Grothe  
IHK ARK Clara Margrete Gärtner 
ISL  Idun Myrseth 
IKM Kirsti Jacobsen  
ISL Ingrid Isdal Lindstrøm  
KULT Anita Vikestad 
KULT Linde Kongsvik Aga 
IHK ARK Clara Margrete Gärtner 
IKM Simon Moe  
 
Observatør: 
Studenttinget Ida Austigård Ødegård  
 
 
Meldt fravær:  
IMS  Maria Konow 
Musikk utøvende Sigrid Sand Angelsen 
Musikk Margrethe Dahl 
Musikk DRV Mads Heggen  
IHK DRV Magnus Ryen 
LTV HF Hedda Solberg 
EURO Solve Ressem 
IHK ARK Kathinka Aalberg 
 
 
Ikke møtt:  
 
 
 
Studentrådet HFs saker:   
 
Konstituering av møtet  
 Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.  
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Runden rundt bordet 
 
Institutt for tverrfaglige kulturstudier  

- Planlegge møte for PTV 

Institutt for musikk 
- Kontorvakt 

Institutt for historie og klassiske studier 
Dragvoll 

- Kontorvakt 
- Magnus har vært på UU-møte, der de har fastsatt dato for masteravslutning ved 

IHK/IMS.  
- Hilde deltar i pedagogisk komité for Onsager-stilling ved Europastudier. Intervjuer 

starter snart. 

Institutt for historie og klassiske studier 
ARK 

- Kontorvakter 
- Koblet på ITV som tar over etter sommeren 

Institutt for språk og litteratur 
- Kontorvakter 
- Dialog med instituttet angående brå kontrabeskjeder på fransk 
- Planlegging av neste semester 
- Siste PTV møte 

Lektortillitsvalgt 
- Hatt PTV møte med MLHIST 
- Deltatt på dialogmøte om lektortilhørighet med FUL, programrådsledere, 

instituttledere, PTVer og andre representanter på HF 
- Hatt møte med PTVer på MLPRÅK 
- Sittet kontorvakt 

Europastudier 
- Fått ny dato på det utsatte programrådsmøtet for PTVer 

Institutt for kunst- og medievitendkap 
- Kontorvakt 

 
Institutt for moderne samfunnshistorie 

- Morgenmøte 
- Infomøte med NTNU-styret representanter 

Institutt for filosofi og religionsvitenskap 
- Generelt ITV arbeid 

Peder (FTV) 
- Fakultetsstyremøte og instituttledermøte 
- FTV-forum 
- Formøte til NTNU-styret (snakket mye om sammenslåing med IHK og IMS).  
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Håkon (FTV) 

- Formøte til læringsmiljøutvalget og UU 
- FTV-forum 

 
Matilde (FTV) 

- Jobbet litt med nettsider 
- Lite møter i det siste 
- FTV-forum 

 
Synne (FTV) 

- FTV-forum 
- Timesmøte 
- Fakultetsstyremøte og instituttledermøte 

 
Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge:  
Ref-sak 09/23, Ref-sak 10/23, O-sak Oppstart høsten 2023, HF-sak 16/23 
Semesterevaluering, HF-sak 17/23 Studieveiledning ved HF, HF-sak 18/23 Fjerning av 
Rapido-banneret, HF-sak 19/23 Riktig timelønn for ITV-er, HF-sak 20/23 Eventuelt.  
 
O-sak   Oppstart høsten 2023 
   Første studentrådsmøte 29.08, deretter annen hver uke (usikkert om 
det blir partall eller oddetall) 
   Seminar 15.-17. september på Oppdal. 
   Husk å signer kontrakter for de av dere som er gjenvalgt. 
   Inviter og involver påtroppende ITVer.  
   Skriv inn alle timer dere har jobbet, før kontrakten går ut.  
   Mer informasjon om høstsemesteret kommer i august. 
 
HF-sak 16/23   Semesterevaluering 
   Håkon går gjennom ulike HF-saker og hvordan de er tatt videre.  
 
   HF-sak 02/23 Høringssvar til byggeprogrammet for HUMSAM-bygget 

 Her spilte vi inn at byggeprogrammet stort sett så greit ut, men at vi 
ønsker oss et stort auditorium i bygget 

 Dette har vi fremmet opp mot dekanat og fakultetsledelse, som har tatt 
forslaget med videre 

HF-sak 03/23 Studentrepresentant fra HF i KBG - HUMSAM  
 Her har vi oppnevnt representant i etterkant av møtet. Representant 

ble Synne Svarstad Hanslien. 

HF-sak 05/23 Forskningsintegrert utdanning ved HF  
 Her har vi presentert saken og innspillene deres i forsknings- og 

utviklingsutvalget ved HF 
 Saken ble godt mottatt, prodekan for forskning har bedt alle institutter 

om å følge opp saken lokalt 
 Prodekan har også løftet saken i det sentrale forskningsutvalget ved 

NTNU 
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HF-sak 06/23 Revisjon av studieporteføljen ved HF  
 Saken har blitt diskutert videre i ulike utvalg og møter på fakultetsnivå 
 Den behandles også lokalt hos studieprogram og på instituttene 

HF-sak 07/23 Organisering og omfang av eksamen  
 Har løftet denne saken i utdanningsutvalget på HF 
 Det har også vært tema i formøtene vi har deltatt i med Studenttinget 

• De andre fakultetstillitsvalgte fra andre fakultetene har opplevd 
lignende utfordringer, særlig dette med at eksamensdatoer 
som publiserer sent 

   HF-sak 09/23 Befaring på campus 
 Kjøkkenkrok er åpnet, oppussing av studentlounge skal begynne snart 
 Linjeforeningsareal står fortsatt stille 

• Her har vi fulgt opp saken i dialog med arealkontakter og 
fakultetsledelse, men det går dessverre sakte på grunn av at 
man må ta stilling til spørsmål om finansiering 

   HF-sak 12/23 Innspill til arrangementer i regi av KBG HUMSAM (campus)  
 Her blir innspillene tatt med som en del av omorganiseringen av 

klyngebrukergruppene 

Samt fagvalgsdag og kompetanseprofiler. Til neste semester ønsker 
vi å tilstrebe en bedre oppæring av PTV-er og skrive utfyllende 
retningslinjer.  

 
 
Vi tar en gjennomgang med håndsopprekning på hvordan semesteret har vært. Det er 
enighet i at det har vært et flott semester. Det har vært mye sosialt, og det bidrar til 
arbeidsmiljøet på kontoret. God oppslutning på valget dette semesteret! Mange gode saker, 
og god diskusjon i studentrådet.  
 
HF-sak 17/23  Studieveiledning ved HF 
   Håkon presenterer saken. Studentrådet gjennomgår spørsmål til 
diskusjon. 
 
   Noen opplever at det er vanskelig å få studieveiledning dersom man 
har emner på flere institutt/program/breddeår. Det hadde vært ønskelig at studieveiledere 
har litt mer kompetanse enn sitt eget studieprogram. Det er flere områder studieveiledere 
gjerne skulle hatt mer kunnskap om. Deriblant er informasjon om Lånekassen, sykefravær 
og konsekvenser og utveksling ønskelig. Tilgjengeligheten opplever varierende. 
 
   Det er en del variasjon i studieveilederes tilbud og tilgjengelighet. Det 
er opprettet et kurs rettet mot nye studieveiledere «Kompetanseprogram for 
studiekonsulenter». Hensikten er å sikre god opplæring av studiekonsulenter.  
 
HF-sak 18/23  Fjerning av Rapido-banneret 
   Simon (ITV IKM) presenterer saken. Simon ønsker å presentere saken 
som et eksempel på at ITVer også kan skrive sakspapirer og fremme en sak i 
studentrådsmøtet. 
 
   Saken diskuteres. Banneret kan bidra til synlighet av beliggenhet, 
spesielt i oppstartsukene, men er kanskje ikke like nødvendig lenger ut i semesteret. Det er 
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mye reklame for Sits kantine og kiosker. Noen synes det er litt mye og overflødig, mens 
andre ikke gjør seg noe av det. Simon har sendt inn to vedtekter han ønsker studentrådet 
skal stemme over. Det kommer imidlertid inn saksopplysning om at det kan være Sit har 
gjort avtale med eiendomsavdelingen, og at de har fått tillatelse gjennom dem. Derfor 
revideres forslaget, og sendes inn skriftlig underveis i SU-møtet 02.05. Se opprinnelig og 
revidert forslag: 
 
   Opprinnelig forslag:   

1. Studentrådet HF krever at SIT fjerner banneret sitt på heisen med 
1 ukes frist. Om SIT ikke fjerner bannere, tar Studentrådet HF 
ansvar for å gjøre det selv.  

2. Studentrådet HF oppfordrer Studentrådet SU til å støtte vedtekt 1 i 
sitt neste studentrådsmøte.  

   Revidert forslag: 
1. Studentrådet HF oppfordrer SIT å fjerne banneret på heisen. 
2. Studentrådet HF oppfordrer Studentrådet SU til å støtte vedtaket i 

sitt neste studentrådsmøte.    

 
   De som ønsker endringsforslag 
   6 for endringsforslaget 
    2 mot endringsforslaget 
    0 er avholdende  
 
    Endringsforslaget går videre.  
    
    Videre gjør vi en prøvevotering om studentrådet HF skal vedta 
forslaget: 
 
   De som ønsker å vedta forslaget  
   4 for å vedta forslaget 
   4 mot å vedta forslaget 
   0 er avholdende 
 
   Forslaget faller ved stemmelikhet.  
 
 
HF-sak 19/23  Riktig timelønn for ITV-er 
   Kirsti (ITV IKM) presenterer saken.   
 
   Flere ITVer ønsker å føre timer for de timene de sitter i for eksempel 
instituttledermøter. Alle får føre 2 timer fast for instituttarbeid, uavhengig av om det er flere 
eller færre møter. FTVene har allerede snakket en del om de inntil 80 timene ITVene har til 
disposisjon for ett semester, og at de kan disponeres annerledes. En del går til kontorvakter, 
men det er en del timer «til overs» som kan brukes til mer instiuttspesifikt arbeid, og som kan 
føres som egne timer. Til høsten skal vi se på å revidere stillingsinstruksene for ITVene, som 
sier noe om denne fordelingen av de inntil 80 timene fakultetet HF innvilger per ITV. 
 
Ifølge Ida er dette noe Studenttinget jobber med. De planlegger å kartlegge arbeidsmengde, 
og innføre noen generelle føringer sentralt, for å sikre likhet mellom instituttene og 
fakultetene.  
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HF-sak 20/23  Eventuelt 
 
Eventueltsak 1 Resolusjon – Sits tilbud på campus er for dyrt 
   Saken ble sendt ut til Studentrådet HF av Simon (ITV IKM) tidligere i 
dag, 02.05. Simon presenterer saken og åpner for diskusjon. Det er ulike synspunkt på 
resolusjonen.  
 
   Det kjøres en prøvevotering på om Studentrådet HF støtter 
resolusjonen. Det er flertall som ønsker at vi skal støtte resolusjonen. Dette vil FTVene ta 
med seg videre.   
 
 
Møtet heves kl. 19:12 
 
Møtekritikk tas til etterretning  
 
 
Peder Bergset Botten Maiken Kildal Berntsen 
Leder HF  referent  
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